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1.电量指示：S2配备四个电量指示灯，便于你对移动电源电量的掌控，如下表。

操作说明

2. 电流输入输出：使用Micro输入接口为S2充电，用USB输出接口为其他设备充电。
    为你配备1种充电接口配件，可以为你和身边的人带来极大的方便。

蓝牙拍照

1. 开启蓝牙：长按按键3秒，蓝牙状态指示灯亮2秒后熄灭，此时蓝牙已开启。
2. 配对：蓝牙状态指示灯快速闪烁，进入配对状态，打开手机蓝牙功能，搜索蓝牙设备，选
    择搜索到的蓝牙设备S2，进行配对。
3. 拍照：蓝牙配对成功后，蓝牙状态指示灯进入慢闪烁状态，打开手机拍照功能，短按按键
    一次，手机拍照一次(不支持长按连拍功能)。
4. 关闭蓝牙：蓝牙开启的状态下，长按按键3秒，可关闭S2蓝牙功能。

下图为充电简易图，以iPhone4为例。

1. 请用Micro数据线为S2充电。

给S2充电

2. 建议接电源适配器为S2充电，如图1所示。给其他设备充电

S2 用于给带有DC-5V输入的通讯数码产品充电，配备1种充电接口配件，兼容大部分手机
及其他通讯数码设备。

Micro数据线

注    意：1.S2容量较大，充满电需7小时左右，具体以实际为准。2.若使用S2给设备充电时发现不
能充电，请检查接线是否正常，牢固或充电接口配件是否合适。建议选用羽博或正规品牌电源适配
器为其充电。 3.移动电源存在转化效率，故移动电源容量不等同于可充容量。4.移动电源适合大部
分手机充电，会出现不支持个别型号手机充电，这种情况本产品不在更换和保修范围。

  电量指示灯               亮1个                   亮2个                  亮3个                  亮4个

    S2电量                 < 25%                25 - 50%          50 - 75%           75 - 100% 

指示灯状态功   能

亮2秒后熄灭

快速闪烁

慢闪烁

蓝牙开启

蓝牙等待配对

已配对成功

S2 Fits most digital devices with DC-5V input

Please carefully read the manual before using the 
product and safekeep it.

Operat ion

Photo-tak ing by Bluetooth control

1. Capacity Indicators: S2 has 4 capacity indicators to show the remaining capacity, please refer 
    to the �gures below:

1. Turn on the Bluetooth: press the button for three seconds to turn on the Bluetooth.
2. Pairing: Bluetooth indicator �ashes quickly to make the pairing,Turn on the Bluetooth on your
    phone and search for S2 to pair. 
3. Photo-taking: After the Bluetooth is paired, the Bluetooth indicator �ashes slowly. Turn on 
    the camera of your phone and quickly press the button once to take the photo. (Not 
    support for continuous capture)
4. Turn off the Bluetooth: Press the button for three seconds to turn off the Bluetooth.

2. Input&Output:  Micro input interface is to charge S2, USB output interface is to charge other 
   devices.Packed with one USB cables for the charging, bring you and your companions much 
   conveniences.

Example:how to charge iPhone4

Charg ing the S2

1. Use Micro USB cable to charge the S2
2. Suggest charging from  AC adapter’s USB port <�g1>

<�g1> 

Adapter AC
100V~240V

Charg ing status

Notice: 1.It takes about 7 hours to fully charge S2 due to its high capacity. But this is based 
on the speci�c situation.  2. If the S2 is not working during the charging, please make sure 
the cable is �rmly connected and the correct changeable connector is used. We recommend 
using YOOBAO or other reputable adapters to charge the power bank. 3. Every power bank 
has conversion ef�ciency loss. So capacity in the power bank do not equal to the capacity that 
charge into devices.  4. The power bank is compatible with most mobile phones. It might not 
�t for some mobile phones and this situation is not included in warranty and exchange 
conditions. 

Charging devices
■  Blue capacity indicator lights, the device is being charged.
■  The capacity indicator light is off, the device is fully charged.
Charging S2
■  Flashing capacity indicator light displays the current capacity in S2
■  Capacity indicator stops �ashing, S2 is fully charged.

S2
YOOBAO Power Bank

Model:

P00638/1.1

Micro USB cable

To charge other devices

S2 �ts most digital communication products with DC-5V input. Packing with one Micro USB 
cable, it’s compatible with most mobile and digital devices.

Button 
Bluetooth Indicator

4 capacity indicators 

Function
Turn on Bluetooth
Wait for the pairing
Paired

Indicator status
Be on for 2 seconds then be off
Flash quickly
Flash slowly

Micro input 

USB Output 

Capacity Light         1 ON                2 ON              3 ON              4 ON     

    Capacity            <25%             25-50%         50-75%         75-100% 

Changes or modi�cations not expressly approved by the party responsible for compliance could 
void the user's authority to operate the equipment. 
This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, 
pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection 
against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can 
radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, 
may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that 
interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful 
interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment 
off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the 
following measures:  —Reorient or relocate the receiving antenna.  —Increase the separation 
between the equipment and receiver.  —Connect the equipment into an outlet on a circuit 
different from that to which the receiver is connected.  —Consult the dealer or an experienced 
radio/TV technician for help. 
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two 
conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept 
any interference received, including interference that may cause undesired operation. 

深圳市锐讯天成科技有限公司
地址：中国深圳市龙华新区民治大道华通源物流中心A5栋3楼
网址：www.yoobao.com

充电状态

警告：不遵循这些安全说明可能会导致起火、触电、损坏或其他伤害。

产品中有毒有害物质或元素的名称及含量

    产品名称          铅（Pb）   汞（Hg）  镉（Cd） 

          S2                   O               O               O               O                O                O

    六价鉻           多溴联苯       多溴二苯醚
（ Cr（VI））    （ PBB ）         （ PBDE ）

有毒有害物质或元素

O：表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在S/T11363-2006标准规定的限量要求以下。

X： 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出S/T11363-2006标准标准规定的限量要求。

配件清单

由于每个地区对配件需求不同，所以以上配件会有不同。若有疑问请联系羽博客服。

 2   jMicro数据线      1    S2移动电源

 3    说明书

x1

x1

x1

S2选用高品质Li-ion电芯，敬请放心使用。
切勿摔碰、切勿自行拆开或刺穿S2；切勿将S2暴露在火中、高温中或水中；
建议选用羽博或正规品牌电源适配器为其充电。如果发现S2有鼓胀等其他不良现象
或被充电设备有鼓胀等其他不良现象，请用户停止使用S2。
此设备不适用于生理、感知和心智能力低下的人士（包括小孩），也不适用于缺乏相关经验
和知识的人士，除非有专门负责他们人身安全的人士监督或指导他们使用此设备。应当看管
好小孩，以确保他们不将此设备当作玩具来玩。

给其他设备充电时 :
■  电量指示灯蓝色，设备正在充电；
■  电量指示灯熄灭，设备已充满电；  
给S2充电时:
■  电量指示灯在相应灯位闪烁，表示S2当前电量；
■  电量指示灯停止闪烁，S2已充满电。

Speci�cat ion

Different countries may have different requirements for accessories, Please take actual product 
as the standard. Final interpretation is owned by YOOBAO company.

Accessor ies

 2   Micro USB cable x1
x1

x1 1   S2 Power Bank
 3   Manual

技术规格:

输       入

输       出

电池容量

体       积

重       量

执行标准

技术指标

蓝牙版本

工作范围

DC 5V    1A

DC 5V    2A（MAX）

5200mAh (19Wh)

94x42x22 MM

140 g

GB/T 18287-2013

GB/T 18287-2013

蓝牙3.0

10米

Input
Output
Capacity
Volume
Weight
Standard
Technical criteria
Version
Operating range

DC 5V   1A
DC 5V   2A (MAX)
5200mAh (19Wh)
94x42x22 MM
140 g
GB/T 18287-2013
GB/T 18287-2013
Bluetooth 3.0
10M

安全性信息

Warning: Not following the safety usage may  cause  �re, electric shock, damage to devices 
and injury to users.

S2 is made from high quality Li-ion battery cells. Please be assured of the best quality used.
Do not hit, open or puncture the S2, install them backwards,short circuit, or expose them 
to �re, high temperatures or any liquids. We suggest using YOOBAO or other reputable brands 
adapters.If you �nd a bulge or other abnormal phenomena on S2 or the charging device,
please stop using the device and contact us for assistance.This device is not applicable to people 
who have physical or mental problems, children and those who lack of the relative 
experience and knowledge unless they are guided by professional persons.Children should be 
taken good care of and should not play with this device. 

Sa fety in format ion

FCC statement

Shenzhen YOOBAO Technology Co., Ltd
Address: 3/F, Bldg. A5, Huatongyuan Logistic Center, Minzhi Road,
Longhua District, Shenzhen City, 518131 China
Website: WWW.YOOBAO.COM

按钮

蓝牙状态指示灯

USB输出接口

Micro输入接口

四档电量指示灯

图 (1)

电源适配器接AC
100V~240V


